
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren
Ministeren for offentlig innovation

Dato: 20. februar 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Samrådsspørgsmål BB
Hvad er ministrenes forklaring på, at der, på trods af beklagelser og forsikrin-
ger fra KMD og den tidligere beskæftigelsesminister om, at der ikke ville ske
flere IT-koks, alligevel igen er sket et IT-koks hos KMD (jf. artikel på avisen.dk
den 13. februar 2017: ”Nyt koks hos KMD: 50.000 kontanthjælpsmodtagere
ramt af fejl”) , som denne gang har betydet, at 50.000 kontanthjælpsmodtage-
re har fået forkerte oplyser, og at mange sågar har fået en fejlagtig besked
om, at de ville miste kontanthjælp? Der henvises til https://www.avisen.dk/nyt-
koks-hos-kmd-50000-kontanthjaelpsmodtagere-ramt_429991.aspx

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Leif Lahn Jensen (S).

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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